

11 September/septembre 2001



**COMMUNIQUE
PR/CP (2001) 121****STATEMENT BY THE SECRETARY GENERAL OF NATO LORD ROBERTSON**



I condemn in the strongest possible terms the senseless attacks which have just been perpetrated against the United States of America. My sympathies go to the American people, the victims and their families. These barbaric acts constitute intolerable aggression against democracy and underline the need for the international community and the members of the Alliance to unite their forces in fighting the scourge of terrorism.

DECLARATION DU SECRETAIRE GENERAL DE L'OTAN, LORD ROBERTSON

Je condamne avec la plus grande vigueur les attaques qui viennent de se produire aux Etats-Unis. Mes sympathies et celles de l'Alliance vont au peuple américain, aux victimes et à leurs proches. Ces actes barbares sont autant d'atteintes intolérables à la démocratie et soulignent la nécessité pour la communauté internationale et les membres de cette Alliance de faire front commun pour combattre le fléau du terrorisme.

B-1110 BRUSSELS/BRUXELLES

 +32 (0)2 707 50 41
 +32 (0)2 707 50 57

 <http://www.otan.nato.int>
 press@hq.nato.int

 otandoc@hq.nato.int
 natodoc@hq.nato.int